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 ACTA SESSIÓ PLENÀRIA DEL CONSELL DE POBLE DE LA BATLLÒRIA 2023-2027. 
 
Data: 19 de desembre de 2023 -  20.00 hores 
 
Lloc: Unió Batllorienca 
 
Assistents: En annex  
 
La presidenta, Anaïs Medina, obre la sessió quan són les 20.00 hores, amb l’ordre del dia a 
tractar següent: 
 
Ordre del dia: 
 
1. Constitució del plenari 
2. Elecció de la vice-presidència 
3. Determinació de la comissions de debat i composició inicial 
4. Informació sobre temes de Seguretat ciutadana 
 
 
1. Constitució del plenari 
 
La presidenta dona per constituït el Consell. 
El prioritza el punt 4 referit a Seguretat ciutadana 
 

 
4. Informació sobre temes de Seguretat ciutadana 
 
La presidenta presenta el regidor de Seguretat ciutadana i aquest al nou inspector Oscar 
Chamorro. 
 
Temes que es plantegen:  
 
*Ocupacions amb problemes de convivència.  
 
Com es pot abordar? Es mostra inquietud al respecte. 
L’inspector indica que cal intentar donar resposta a les situacions en funció de les situacions que 
es produeixen. El “sistema no és perfecte”. S’està al cas i s’hi dirigirà esforços i si no evoluciona 
positivament, s’intentarà que vaig fora. 
 
Es demana que Serveis socials estigui al cas. Es recorda que no tot depèn d’una única instància. 
Determinats casos transcendeixen l’àmbit local i calen actuacions de DGAIA... 
 
S’obre un espai de greuges i inquietuds, concloent que cal treballar dia a dia, per tal que es 
respecti la convivència. El sistema no ajuda, però si es treballa transversalment es poden 
aconseguir avenços. El nou servei de Mediació que s’està plantejant pot ser un actor valuós per 
avançar. 
 
Es planteja la necessitat d’augmentar la presència policial. Ara per ara no és prou efectiva. 
L’inspector explica la migradesa de recursos actual i que cal anar recuperant múscul per poder 
atendre millor els serveis. 
 
La representat de l’AV Royal park també remarca que no hi ha patrullatge. La manca de 
reparacions d’enllumenat agreuja la sensació d’inseguretat. 
També es demana que es completi el projecte de senyalització de l’àmbit. 
L’inspector indica que en pren nota per mirar d’incorporar al patrullatge.  
L’alcalde explica que properament s’activarà l’externalització del manteniment i s’obtindrà millora. 
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L’inspector explica que properament s’activaran les càmeres de matrícula i la de seguretat. Està 
pendent d’autorització administrativa. 
 
Es pregunta sobre el dimensionat òptim de patrulles i es comenta que la normativa marca llindars 
d’efectius en relació el nombre d’habitants. 
 
L’inspector explica que properament es completarà la senyalització del municipi, que no s’ha 
pogut executar per un imponderable de l’empresa que té adjudicat el contracte. També es 
posaran noves bandes. 
 
Es formula la problemàtica de les curses de cotxes que es donen de tant en tant. L’inspector 
demana col·laboració ciutadana. Les càmeres de matrícula hi ajudaran. 
 
Es pregunta sobre la cadència de licitacions, per tal que no vencin els contractes. S’explica que 
es reforçarà al unitat de contractació per agilitzar-ho. 
 
Es planteja que de vegades les trucades a comissària no tenen resposta proactiva. L’inspector 
explica que també s’està treballant per millorar aquest vessant. 
 
Ús de patinets, també genera inquietud. L’inspector planteja el valor de l’educació però també 
indica que hi haurà normativa general que ajudarà.  
 
Es reivindica que els agents cívics són un bon recurs, que ajuden a la convivència. 
 
 
2. Elecció de la vice-presidència 
 
Es postulen com a candidates, les persones membres següents: 
 

• Anna Piñera 
• Marina Cuberta 
• Teodoro Ponce 

 
Cada candidata explica la seva visió de la Batllòria i l’interès per ajuda a millorar-la des del 
Consell de poble. 
 
Es procedeix a la votació, de la qual es deriva el resultat següent: 
 

Candidata Vots rebuts 
Marina Cuberta 14 
Anna Piñera 7 
Teodoro Ponce 4 

 
Un vot es declara nul perquè indica dos noms. 
 
Amb aquest resultat, la vice-presidència recau en Marina Cuberta 
 
 
3. Determinació de la comissions de debat i composició inicial 
 
S’acorda definir com a comissions de debat, les següents: 
 

• CULTURA; ESPORTS; FESTES 
 

• EDUCACIÓ; COMUNITAT; DESENVOLUPAMENT 
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• TERRITORI; ESPAI PÚBLIC; SEGURETAT CIUTADANA 
 
Les persones manifestaran la seva voluntat de pertànyer a cada comissió a la propera 
permanent, mitjançant el grup de whatsapp o altres canals que es puguin articular. 
 
 
5. Precs i preguntes 
 
*Alta al Consell: procediment: 
 
S’explica procediment. S’indica que la informació es troba a la seu electrònica i al web municipal. 
 
*Grup de whatsapp: 
 
La presidenta proposa obrir un grup de whatsapp per tal de disposar d’un canal àgil per a 
comunicacions. No ha d’esdevenir canal de debat. 
 
 
Propera sessió: Comissió permanent. Dimarts 9 de gener de 2024.  

 
 
La presidenta aixeca la sessió, quan són les 21.20 
 
 
 
 
La presidenta       Per la Secretaria 
Anaïs Medina Terradas      Joaquim Colominas Coll 
 
 
 
 
 

Consell plenari 
constitució assistènc
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ANNEX ASSISTÈNCIA 
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